

TAIWAN INTERNATIONAL STUDIES QUARTERLY

ISSN 1816-2622

台灣國際研究季刊

台灣國際研究季刊

ISSN 1816-2622

Research Articles

Ching-Hsiung Hsu

How Taiwan to become a Country President, Taiwan Constitution Society

Cheng-Feng Shih

The International Context of Japan from the Sino-Japanese War to World War I

Shih-Hui Li

Relationship between Japan and Taiwan of Modern War: Perspectives on Geo-economics

Theme Articles

Ting-Hui Lin

Balancing or Bandwagon? The Philippines' South China Sea Arbitration Response to Chinese Hard Approaches in the SCS

Chien-Yuan Tseng

Anti-corruption Mechanism and Effect of the Xi Jinping Administration of the People's Republic of China

Ming-ruey Chang

A Strong Army Dream: The Information Process of Chin's Military Modernization

Pei-Yuan Wei

China's Expansion in South China Sea: Fishery's Impact on Regional Economies And International Politics

Taiwan International Studies Association

Volume 13, Number 2, Summer 2017

Taiwan International Studies Quarterly

Volume 13, Number 2, Summer 2017

一般論文

許慶雄 / 台灣如何成為國家

施正鋒 / 日本由甲午戰爭到一次大戰的國際情勢

李世暉 / 近代戰爭下的日本與台灣地緣經濟學的觀點

專題論文

林廷輝 / 對中國強制手段的抗衡與扈從
—菲律賓南海仲裁案

曾建元 / 習近平主政以來中華人民共和國的反腐打貪機制
及其成效

張明睿 / 強軍夢—中國軍事現代化的進程與意涵

魏培元 / 中國在南海的擴張—漁業對區域經濟及國際政治
的影響力

台灣國際研究學會出版

第13卷 第2期 2017年 / 夏季號